
 VII sesja Rady Miejskiej w Izbicy IX Kadencji  rozpoczęła się 17 października 2024 roku  
o godzinie 10.30 w Sali konferencyjnej Urzędu Miasta i Gminy w Izbicy przy ulicy Gminnej 4.  

Wzięło w niej udział 12  radnych: 

1. Teresa Ciastoch 
2. Janusz Dusznik 
3. Ryszard Gorzała 
4. Dorota Kliszczyńska  
5. Piotr Kita 
6. Sylwia Kowalczyk 
7. Tomasz Kosz 
8. Daniel Kalman 
9. Leszek Zych 
10. Barbara Parol 
11. Wioletta Niedźwiecka 
12. Tomasz Wilk 

Poza radnymi w sesji udział wzięli: 

 
- Pan Jerzy Lewczuk – Burmistrz Miasta i Gminy Izbica 

- Pani  Justyna Szewczak  – Z-ca Burmistrza Miasta i Gminy Izbica 

 
Listy obecności stanowią odpowiednio załączniki Nr  1a, Nr 1b  do niniejszego protokołu. 
 

P U N K T   NR 1 
 

VII sesję Rady Miejskiej w Izbicy IX kadencji otworzył Przewodniczący  Janusz Dusznik. 

Na wstępie powitał wszystkich uczestników  sesji. 

 

P U N K T  NR  2 

Przewodniczący Janusz Dusznik  stwierdził na podstawie listy obecności, że w sesji uczestniczy 12 
radnych przy statutowym składzie  Rady - 15 radnych.  W takim składzie  Rada Miejska  może 
obradować  i podejmować prawomocne decyzje – uchwały. 

Nieobecni radni : Matuszewska Anna, Malczewski Piotr, Repeć Grzegorz. 

Następnie  Przewodniczący Rady odczytał projekt porządku obrad VII sesji Rady Miejskiej, 
który radni otrzymali  wraz z  zaproszeniem na sesję. 

Porządek obrad VII sesji Rady Miejskiej w Izbicy przedstawiał się następująco: 

  Proponowana tematyka sesji: 



1. Otwarcie Sesji. 
2. Stwierdzenie quorum i przyjęcie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z  VI  Sesji Rady Miejskiej w Izbicy. 
4. Interpelacje i zapytania radnych. 
5. Podjęcie uchwały w sprawie nadania tytułu „Zasłużony dla Gminy Izbica” 
6. Podjęcie uchwały w sprawie nadania tytułu „Zasłużony dla Gminy Izbica” 
7. Podjęcie uchwały w sprawie nadania tytułu „Zasłużony dla Gminy Izbica” 
8. Podjęcie uchwały w sprawie nadania tytułu „Zasłużony dla Gminy Izbica” 
9. Podjęcie uchwały w sprawie nadania tytułu „Zasłużony dla Gminy Izbica” 
10. Podjęcie uchwały w sprawie nadania tytułu „Zasłużony dla Gminy Izbica” 
11. Podjęcie uchwały w sprawie nadania tytułu „Zasłużony dla Gminy Izbica” 
12. Podjęcie  uchwały w sprawie nadania tytułu „Zasłużony dla Gminy Izbica.Podjęci 
13. Podjęcie .uchwały w sprawie przyznania dotacji celowej dla Stowarzyszenia 

Miłośników Pałacu w Tarnogórze na prace konserwatorskie, restauratorskie i roboty 
budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków lub znajdującym się w gminnej 
ewidencji zabytków. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie zmian wieloletniej prognozy finansowej na lata 2024-2035 
15. Podjęcie uchwały  sprawie zmian w uchwale budżetowej na rok 2024. 
16. Dyskusja i wolne wnioski. 
17. Zakończenie sesji. 

 

Następnie Przewodniczący zapytał, czy radni chcą dodać dodatkowe punkty do 
proponowanego porządku obrad i czy są  jakieś uwagi. 

 Radni nie wnieśli żadnych uwag. 

     W głosowaniu jawnym, w którym uczestniczyło 12 radnych – wszyscy jednogłośnie 
opowiedzieli się za przyjęciem proponowanego porządku obrad.     
 
 
                  
 
                                                            P U N K T  NR  3 
     W kolejnym punkcie Przewodniczący Rady poinformował, że protokół  z VI sesji Rady 
Miejskiej w Izbicy był wyłożony do wglądu i każdy  radny mógł się  z nim zapoznać. W 
związku z tym wystąpił z zapytaniem czy są  uwagi do protokołu. 

Ponieważ żadnych uwag nie wniesiono Przewodniczący Rady powyższy protokół 
poddał pod głosowanie. W głosowaniu jawnym, w którym uczestniczyło 12 radnych – wszyscy 
jednogłośnie opowiedzieli się za przyjęciem protokołu z VI sesji Rady Miejskiej w Izbicy  z 
dnia 24 września 2024r. 

P U N K T  NR 4 

Pan Przewodniczący Rady w kolejnym punkcie poprosił radnych o zgłaszanie wniosków i 
interpelacji. 

Pan Przewodniczący oddal głos radnej  Wiolettcie Niedźwieckiej. Radna  Wioletta 
Niedźwiecka zgłosiła postulat w imieniu mieszkańców Miasta Izbica , którzy wcześniej wyszli 
z inicjatywą, aby na terenie Miasta Izbica powstała Tężnia . Mieszkańcy, postulują, aby Tężnia 
powstała na działce gminnej przy Skateparku. Pan Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada 
Miejska będzie podejmowała decyzje, gdzie ostatecznie będzie usytuowana Tężnia, Dlatego na 



następną sesję poprosi o przygotowanie informacji ze wskazaniem na konkretne działki , które 
spełniają warunki techniczne i budowlane  pod tą inwestycję. 
Następnie Pan Przewodniczący udzielił głosu radnej Dorocie Kliszczyńskiej. Radna Dorota 
Kliszczyńska zgłosiła problem, który wyniknął  przy okazji kolizji drogowej na drodze S17  na 
przeciwko Stacji Kolejowej Został wstrzymany ruch i samochody jadące w stronę 
Krasegostawu zrobiły objazd przez ulicę Leśną, ul Zakręt w stronę Tarnogóry. Przejeżdżały 
tamtędy pojazdy z dużym tonażem. Ulice zostały zdewastowane , most drewniany na ulicy 
Zakręt nie jest przystosowany do dużych tonaży, dlatego Pani radna skierowała prośbę o 
postawieniu znaku ograniczającego tonaż przy wjeździe na ulicę Leśną , aby w przyszłości 
zapobiec dewastacji mostu i  nawierzchni ulic.   
 
 
 
 

                                                P U N K T  NR 5 

Podjęcie uchwały w sprawie nadania tytułu „Zasłużony dla Gminy Izbica” 
 

Przewodniczący Rady oznajmił, że 8 października 2024 roku odbyły się  obrady 
Kapituły. Do Kapituły wpłynęło 9 wniosków o nadanie tytułu „Zasłużony dla Gminy Izbica” 8 
wniosków zostało rozpatrzonych pozytywnie, jeden wniosek nie został przez Kapitułę 
rozpatrzony. Dalej Pan Przewodniczący Rady oznajmił, iż powyższa uchwała w sprawie 
przyznania tytułu „Zasłużony dla Gminy Izbica” dla Pana Jacka Grzesiuka  została omówiona 
na dzisiejszym posiedzeniu wspólnym Komisji Stałych.  

Następnie zwrócił się  do Przewodniczącego Komisji Piotra Kity z pytaniem jak 
Komisje zaopiniowały powyższą uchwałę .                         

Przewodniczący Komisji  poinformował, że uchwała  została pozytywnie zaopiniowana. 
W dalszej kolejności zwrócił się z pytaniem do radnych, czy są ewentualne pytania 

odnośnie przedstawionej uchwały. 
W związku z tym, że radni nie wnieśli żadnych uwag, Przewodniczący Rady odczytał 

projekt uchwały i zarządził głosowanie. 
W głosowaniu jawnym, w którym uczestniczyło 12 radnych  

„za” podjęciem uchwały głosowało: 
1. Teresa Ciastoch 
2. Janusz Dusznik 
3. Ryszard Gorzała 
4. Dorota Kliszczyńska  
5. Piotr Kita 
6. Sylwia Kowalczyk 
7. Tomasz Kosz 
8. Daniel Kalman 
9. Leszek Zych 
10. Barbara Parol 
11. Wioletta Niedźwiecka 
12. Tomasz Wilk 

Głosy „przeciw”- 0 
„wstrzymali się”- 0   



   
Po głosowaniu Przewodniczący Rady przedstawił wynik glosowania i stwierdził, że 

Rada podjęła uchwałę jednogłośnie. 

 Uchwała Nr VII.49.2024  z dnia 17 października 2024 roku. w sprawie nadania tytułu „Zasłużony 
dla Gminy Izbica” – stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. 

 

 

P U N K T  NR 6 

Podjęcie uchwały w sprawie nadania tytułu „Zasłużony dla Gminy Izbica” 
 

Przewodniczący Rady oznajmił, że powyższa uchwała w sprawie przyznania tytułu 
„Zasłużony dla Gminy Izbica” dla Pani Ewy Szewczyk została omówiona na dzisiejszym 
posiedzeniu wspólnym Komisji Stałych.  

Następnie zwrócił się  do Przewodniczącego Komisji Piotra Kity z pytaniem jak komisje 
zaopiniowały powyższą uchwałę .                         

Przewodniczący Komisji  poinformował, że uchwała  została pozytywnie zaopiniowana. 
W dalszej kolejności zwrócił się z pytaniem do radnych, czy są ewentualne pytania 

odnośnie przedstawionej uchwały. 
W związku z tym, że radni nie wnieśli żadnych uwag, Przewodniczący Rady odczytał 

projekt uchwały i zarządził głosowanie. 
W głosowaniu jawnym, w którym uczestniczyło 12 radnych  

 „za” podjęciem uchwały głosowało: 
1. Teresa Ciastoch 
2. Janusz Dusznik 
3. Ryszard Gorzała 
4. Dorota Kliszczyńska  
5. Piotr Kita 
6. Sylwia Kowalczyk 
7. Tomasz Kosz 
8. Daniel Kalman 
9. Leszek Zych 
10. Barbara Parol 
11. Wioletta Niedźwiecka 
12. Tomasz Wilk 

Głosy „przeciw”- 0 
„wstrzymali się”- 0  

   
Po głosowaniu Przewodniczący Rady przedstawił wynik glosowania i stwierdził, że 

Rada podjęła uchwałę jednogłośnie.. 

 Uchwała Nr VII.50.2024 z dnia 17 października  2024 roku. w sprawie nadania tytułu „Zasłużony 
dla Gminy Izbica” – stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. 

 

 



P U N K T  NR 7 

Podjęcie uchwały w sprawie nadania tytułu „Zasłużony dla Gminy Izbica” 
 

Przewodniczący Rady oznajmił, że powyższa uchwała w sprawie przyznania tytułu 
„Zasłużony dla Gminy Izbica” dla Pana Leszka Antoniaka została omówiona na dzisiejszym 
posiedzeniu wspólnym Komisji Stałych.  

Następnie zwrócił się  do Przewodniczącego Komisji Piotra Kity  z pytaniem jak 
komisje zaopiniowały powyższą uchwałę .                         

Przewodniczący Komisji  poinformował, że uchwała  została pozytywnie zaopiniowana. 
W dalszej kolejności zwrócił się z pytaniem do radnych, czy są ewentualne pytania 

odnośnie przedstawionej uchwały. 
W związku z tym, że radni nie wnieśli żadnych uwag, Przewodniczący Rady odczytał 

projekt uchwały i zarządził głosowanie. 
W głosowaniu jawnym, w którym uczestniczyło 12 radnych  

 
 „za” podjęciem uchwały głosowało: 

1. Teresa Ciastoch 
2. Janusz Dusznik 
3. Ryszard Gorzała 
4. Dorota Kliszczyńska  
5. Piotr Kita 
6. Sylwia Kowalczyk 
7. Tomasz Kosz 
8. Daniel Kalman 
9. Leszek Zych 
10. Barbara Parol 
11. Wioletta Niedźwiecka 
12. Tomasz Wilk 

Głosy „przeciw”- 0 
„wstrzymali się”- 0   

   
Po głosowaniu Przewodniczący Rady przedstawił wynik glosowania i stwierdził, że 

Rada podjęła uchwałę jednogłośnie. 

 Uchwała Nr VII.51.2024   z dnia 17 października 2024 roku. w sprawie nadania tytułu „Zasłużony 
dla Gminy Izbica – stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. 

 

P U N K T  NR 8 

Podjęcie uchwały w sprawie nadania tytułu „Zasłużony dla Gminy Izbica” 
 

Przewodniczący Rady oznajmił, że powyższa uchwała w sprawie przyznania tytułu 
„Zasłużony dla Gminy Izbica” dla Pani Moniki Mokrzeckiej  zostało omówiona na dzisiejszym 
posiedzeniu wspólnym Komisji Stałych.  

Następnie zwrócił się  do Przewodniczącego Komisji Piotra Kity z pytaniem jak komisje 
zaopiniowały powyższą uchwałę .                         

Przewodniczący Komisji  poinformował, że uchwała  została pozytywnie zaopiniowana. 



W dalszej kolejności zwrócił się z pytaniem do radnych, czy są ewentualne pytania 
odnośnie przedstawionej uchwały. 

W związku z tym, że radni nie wnieśli żadnych uwag, Przewodniczący Rady odczytał 
projekt uchwały i  zarządził głosowanie. 

W głosowaniu jawnym, w którym uczestniczyło 12 radnych  
 
 „za” podjęciem uchwały głosowało: 

1. Teresa Ciastoch 
2. Janusz Dusznik 
3. Ryszard Gorzała 
4. Dorota Kliszczyńska  
5. Piotr Kita 
6. Sylwia Kowalczyk 
7. Tomasz Kosz 
8. Daniel Kalman 
9. Leszek Zych 
10. Barbara Parol 
11. Wioletta Niedźwiecka 
12. Tomasz Wilk 

Głosy „przeciw”- 0 
„wstrzymali się”- 0   

   
Po głosowaniu Przewodniczący Rady przedstawił wynik glosowania i stwierdził, że 

Rada podjęła uchwałę jednogłośnie. 

 Uchwała Nr VII.52.2024 z dnia 17 października 2024 roku. w sprawie nadania tytułu „Zasłużony dla 
Gminy Izbica” – stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu. 

 

P U N K T  NR 9 

Podjęcie uchwały w sprawie nadania tytułu „Zasłużony dla Gminy Izbica” 
 

Przewodniczący Rady oznajmił, że powyższa uchwała w sprawie przyznania tytułu 
„Zasłużony dla Gminy Izbica” dla Pani Anny Kiszki została omówiona na dzisiejszym 
posiedzeniu wspólnym Komisji Stałych.  

Następnie zwrócił się  do Przewodniczącego Komisji  z pytaniem jak komisje 
zaopiniowały powyższą uchwałę .                         

Przewodniczący Komisji  poinformował, że uchwała  została pozytywnie zaopiniowana. 
W dalszej kolejności zwrócił się z pytaniem do radnych, czy są ewentualne pytania 

odnośnie przedstawionej uchwały. 
W związku z tym, że radni nie wnieśli żadnych uwag, Przewodniczący Rady odczytał 

projekt uchwały i  zarządził głosowanie. 
W głosowaniu jawnym, w którym uczestniczyło 12 radnych  

 „za” podjęciem uchwały głosowało: 
1. Teresa Ciastoch 
2. Janusz Dusznik 
3. Ryszard Gorzała 



4. Dorota Kliszczyńska  
5. Piotr Kita 
6. Sylwia Kowalczyk 
7. Tomasz Kosz 
8. Daniel Kalman 
9. Leszek Zych 
10. Barbara Parol 
11. Wioletta Niedźwieck 
12. Tomasz Wilk 

Głosy „przeciw”- 0 
„wstrzymali się”- 0   

   
Po głosowaniu Przewodniczący Rady przedstawił wynik glosowania i stwierdził, że 

Rada podjęła uchwałę jednogłośnie. 

 Uchwała nr VII.53.2024 z dnia 17 października 2024 roku. w sprawie nadania tytułu „Zasłużony dla 
Gminy Izbica” – stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu. 

 

P U N K T  NR 10 

Podjęcie uchwały w sprawie nadania tytułu „Zasłużony dla Gminy Izbica” 
 

Przewodniczący Rady oznajmił, że powyższa uchwała w sprawie przyznania tytułu 
„Zasłużony dla Gminy Izbica” dla Pani Danuty Naklickiej została omówiona na dzisiejszym 
posiedzeniu wspólnym Komisji Stałych.  

Następnie zwrócił się  do Przewodniczącego Komisji Piotra Kity  z pytaniem jak 
komisje zaopiniowały powyższą uchwałę .                         

Przewodniczący Komisji  poinformował, że uchwała  została pozytywnie zaopiniowana. 
W dalszej kolejności zwrócił się z pytaniem do radnych, czy są ewentualne pytania 

odnośnie przedstawionej uchwały. 
W związku z tym, że radni nie wnieśli żadnych uwag, Przewodniczący Rady odczytał 

projekt uchwały i  zarządził głosowanie. 
W głosowaniu jawnym, w którym uczestniczyło 12 radnych  

 „za” podjęciem uchwały głosowało: 
1. Teresa Ciastoch 
2. Janusz Dusznik 
3. Ryszard Gorzała 
4. Dorota Kliszczyńska  
5. Piotr Kita 
6. Sylwia Kowalczyk 
7. Tomasz Kosz 
8. Daniel Kalman 
9. Leszek Zych 
10. Barbara Parol 
11. Wioletta Niedźwiecka 
12. Tomasz Wilk 

Głosy „przeciw”- 0 
„wstrzymali się”- 0   



   
Po głosowaniu Przewodniczący Rady przedstawił wynik glosowania i stwierdził, że 

Rada podjęła uchwałę jednogłośnie. 

 Uchwała nr VII.54.2024   z dnia 24 września 2024 roku. w sprawie nadania tytułu „Zasłużony dla 
Gminy Izbica – stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu. 
 

P U N K T  NR 11 

Podjęcie uchwały w sprawie nadania tytułu „Zasłużony dla Gminy Izbica” 
 

Przewodniczący Rady oznajmił, że powyższa uchwała w sprawie przyznania tytułu 
„Zasłużony dla Gminy Izbica” dla Pani Haliny Krzysztoń zostało omówiona na dzisiejszym 
posiedzeniu wspólnym Komisji Stałych.  

Następnie zwrócił się  do Przewodniczącego Komisji Piotra Kity  z pytaniem jak 
komisje zaopiniowały powyższą uchwałę .                         

Przewodniczący Komisji  poinformował, że uchwała  została pozytywnie zaopiniowana. 
W dalszej kolejności zwrócił się z pytaniem do radnych, czy są ewentualne pytania 

odnośnie przedstawionej uchwały. 
W związku z tym, że radni nie wnieśli żadnych uwag, Przewodniczący Rady odczytał 

projekt uchwały i  zarządził głosowanie. 
W głosowaniu jawnym, w którym uczestniczyło 12 radnych  

„za” podjęciem uchwały głosowało: 
1. Teresa Ciastoch 
2. Janusz Dusznik 
3. Ryszard Gorzała 
4. Dorota Kliszczyńska  
5. Piotr Kita 
6. Sylwia Kowalczyk 
7. Tomasz Kosz 
8. Daniel Kalman 
9. Leszek Zych 
10. Barbara Parol 
11. Wioletta Niedźwiecka 
12. Tomasz Wilk 

Głosy „przeciw”- 0 
„wstrzymali się”- 0   

   
Po głosowaniu Przewodniczący Rady przedstawił wynik glosowania i stwierdził, że 

Rada podjęła uchwałę jednogłośnie. 

 Uchwała Nr VII.55.2024   z dnia 17 października 2024 roku. w sprawie nadania tytułu „Zasłużony 
dla Gminy Izbica” – stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu. 

 

P U N K T  NR 12 

Podjęcie uchwały w sprawie nadania tytułu „Zasłużony dla Gminy Izbica” 



 
Przewodniczący Rady oznajmił, że powyższa uchwała w sprawie przyznania tytułu 

„Zasłużony dla Gminy Izbica” dla Pana Krzysztofa Mrozka została omówiona na dzisiejszym 
posiedzeniu wspólnym Komisji Stałych.  

Następnie zwrócił się  do Przewodniczącego Komisji Piotra kity z pytaniem jak komisje 
zaopiniowały powyższą uchwałę .                         

Przewodniczący Komisji  poinformował, że uchwała  została pozytywnie zaopiniowana. 
W dalszej kolejności zwrócił się z pytaniem do radnych, czy są ewentualne pytania 

odnośnie przedstawionej uchwały. 
W związku z tym, że radni nie wnieśli żadnych uwag, Przewodniczący Rady odczytał 

projekt uchwały i  zarządził głosowanie. 
W głosowaniu jawnym, w którym uczestniczyło 12 radnych  

 „za” podjęciem uchwały głosowało: 
1. Teresa Ciastoch 
2. Janusz Dusznik 
3. Ryszard Gorzała 
4. Dorota Kliszczyńska  
5. Piotr Kita 
6. Sylwia Kowalczyk 
7. Tomasz Kosz 
8. Daniel Kalman 
9. Leszek Zych 
10. Barbara Parol 
11. Wioletta Niedźwiecka 
12. Tomasz Wilk 

Głosy „przeciw”- 0 
„wstrzymali się”- 0   

   
Po głosowaniu Przewodniczący Rady przedstawił wynik glosowania i stwierdził, że 

Rada podjęła uchwałę jednogłośnie. 

 Uchwała Nr VII.56.2024   z dnia 17 października 2024 roku. w sprawie nadania tytułu „Zasłużony 
dla Gminy Izbica” – stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu. 

 
 

P U N K T  NR 13 

Podjęcie uchwały w sprawie przyznania dotacji celowej dla Stowarzyszenia Miłośników Pałacu w 
Tarnogórze na prace konserwatorskie, restauratorskie i roboty budowlane przy zabytku 
wpisanym do rejestru zabytków lub znajdującym się w gminnej ewidencji zabytków. 

 
Przewodniczący Rady oznajmił, że powyższa uchwała zostało omówiona na 

dzisiejszym posiedzeniu wspólnym Komisji Stałych.  
Następnie zwrócił się  do Przewodniczącego Komisji   z pytaniem jak komisje 

zaopiniowały powyższą uchwałę .                         
Przewodniczący Komisji  poinformował, że uchwała  została pozytywnie zaopiniowana. 
W dalszej kolejności zwrócił się z pytaniem do radnych, czy są ewentualne pytania 

odnośnie przedstawionej uchwały. 



W związku z tym, że radni nie wnieśli żadnych uwag, przewodniczący Rady odczytał 
projekt uchwały i  zarządził głosowanie. 

W głosowaniu jawnym, w którym uczestniczyło 12 radnych  

 „za” podjęciem uchwały głosowało: 
1. Teresa Ciastoch 
2. Janusz Dusznik 
3. Ryszard Gorzała 
4. Dorota Kliszczyńska  
5. Piotr Kita 
6. Sylwia Kowalczyk 
7. Tomasz Kosz 
8. Daniel Kalman 
9. Leszek Zych 
10. Barbara Parol 
11. Wioletta Niedźwiecka 
12. Tomasz Wilk 
Głosy „przeciw”- 0 
„wstrzymali się”- 0   

   
Po głosowaniu Przewodniczący Rady przedstawił wynik glosowania i stwierdził, że 

Rada podjęła uchwałę jednogłośnie. 

 Uchwała Nr VII.57.2024   z dnia 17 października 2024 roku  w sprawie przyznania dotacji celowej 
dla Stowarzyszenia Miłośników Pałacu w Tarnogórze na prace konserwatorskie, restauratorskie i 
roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków lub znajdującym się w gminnej 
ewidencji zabytków.– stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu. 

 

P U N K T  NR 14 

Podjęcie uchwały w sprawie zmian wieloletniej prognozy finansowej na lata 2024-2035. 
 

Przewodniczący Rady oznajmił, że powyższa uchwała została omówiona na 
dzisiejszym posiedzeniu wspólnym Komisji Stałych.  

Następnie zwrócił się  do Przewodniczącego Komisji z pytaniem jak komisje 
zaopiniowały powyższą uchwałę .                         

Przewodniczący Komisji  poinformował, że uchwała  została pozytywnie zaopiniowana. 
W dalszej kolejności zwrócił się z pytaniem do radnych, czy są ewentualne pytania 

odnośnie przedstawionej uchwały. 
W związku z tym, że radni nie wnieśli żadnych uwag, Przewodniczący Rady odczytał 

projekt  uchwały i  zarządził głosowanie. 
W głosowaniu jawnym, w którym uczestniczyło 12 radnych  

 „za” podjęciem uchwały głosowało: 
1. Teresa Ciastoch 
2. Janusz Dusznik 
3. Ryszard Gorzała 
4. Dorota Kliszczyńska  
5. Piotr Kita 
6. Sylwia Kowalczyk 



7. Tomasz Kosz 
8. Daniel Kalman 
9. Leszek Zych 
10. Barbara Parol 
11. Wioletta Niedźwiecka 
12. Tomasz Wilk 

Głosy „przeciw”- 0 
„wstrzymali się”- 0   

   
Po głosowaniu Przewodniczący Rady przedstawił wynik glosowania i stwierdził, że 

Rada podjęła uchwałę jednogłośnie. 

 Uchwała Nr VII.58.2024   z dnia 17 października 2024 roku. w sprawie  zmian wieloletniej 
prognozy finansowej na lata 20234-2035.  – stanowi załącznik nr 11 do niniejszego 
protokołu. 

 
 
 

P U N K T  NR 15 

Podjęcie uchwały w sprawie zmian w uchwale budżetowej na rok 2024. 

Przewodniczący Rady oznajmił, że powyższa uchwała została omówiona na dzisiejszym 
posiedzeniu wspólnym Komisji Stałych. 

Następnie zwrócił się  do Przewodniczącego Komisji  z pytaniem jak komisje zaopiniowały 
powyższą uchwałę .                         

Przewodniczący Komisji  poinformował, że uchwała  została pozytywnie zaopiniowana. 
Przewodniczący Rady poprosił o ewentualne pytania odnośnie uchwały. Ponieważ radni nie 
wnieśli żadnych pytań, ani uwag, Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały i poddał go 
pod głosowanie. W głosowaniu jawnym, w którym uczestniczyło 12 radnych  

„za” podjęciem uchwały głosowało 

1. Teresa Ciastoch 
2. Janusz Dusznik 
3. Ryszard Gorzała 
4. Dorota Kliszczyńska  
5. Piotr Kita 
6. Sylwia Kowalczyk 
7. Tomasz Kosz 
8. Daniel Kalman 
9. Leszek Zych 
10. Barbara Parol 
11. Wioletta Niedźwiecka 
12. Tomasz Wilk 

 Głosy „przeciw”- 0 

„Wstrzymali się od głosu”: 0 



Po głosowaniu Przewodniczący Rady przedstawił wynik glosowania i stwierdził, że Rada podjęła 
uchwałę jednogłośnie. 

Uchwała Nr IV.59.2024  z dnia 17 października 2024 roku w sprawie zmian w uchwale budżetowej  
na rok 2024 – stanowi załącznik nr 12 do niniejszego protokołu. 
 

 
P U N K T  NR 16 

Przewodniczący Janusz Dusznik zapytał, czy radni zgłaszają  wolne wnioski. Wolne wnioski 
nie zostały zgłoszone. 

 Przewodniczący zatem przedstawił dwa wnioski, które wpłynęły do Burmistrza i Rady 
Miejskiej. Pierwszy wniosek dotyczył stanowiska Rady Powiatu w Krasnymstawie  w sprawie 
budowy zbiornika przeciwpowodziowego na terenie Powiatu Krasnostawskiego. I prośbę o 
podjęcie podobnej inicjatywy. W związku z tym ,że zbiornik w większości będzie usytuowany 
na terenie Gminy Izbica , będzie konieczność ustosunkowania się do tej inwestycji i podjęcie 
odpowiednej uchwały. 

Następnie Przewodniczący przedstawił wniosek od Burmistrza Miasta Krasnystaw, w którym 
miasto Krasnystaw informuje o  realizacji zadania inwestycyjnego tj. przebudowa przeprawy 
mostowej w Krasnymstawie na rzece Wieprz, wraz z drogami dojazdowymi Koszt całej 
inwestycji to 54 5000.000,00 mil zł. W związku z tym, że most wraz z drogami dojazdowymi 
służyć będzie wszystkim mieszkańcom, Burmistrz Miasta Krasnystaw zwraca się z deklaracją 
dobrowolnej pomocy finansowej ze strony samorządu Miasta i Gminy Izbica. W najbliższym 
czasie, także w tej sprawie  konieczne będzie podjęcie stosownej uchwały. 

 

P U N K T  NR 17 

Po wyczerpaniu tematyki obrad Przewodniczący Rady podziękował radnym i gościom za 
przybycie i zakończył obrady.  

 
 
 
 
Protokołowała  
Beata Orkiszewska 


